
Norsk Spaniel Klub 
Hovedstyret 
 
 
 
 
PROTOKOLL FRA SAMARBEIDSMØTE 24.FEBRUAR 2024 
 
Sted: Quality Airport Hotel Gardermoen, Lokevegen 7, 2067 Jessheim 
 
Tilstede fra Jaktkomiteen: Tor Magne Gramstad og Astrid W. Ellefsen 
 
Tilstede fra hovedstyret: Kari Knudsen, Lise Tromsdal, Solveig Holth og Niclas Strøm 
Forfall hovedstyret: Svein Clausen og Arild Stenbråten. 
 
 
1.Hva skjer i Jaktkomiteen nå? 
Dommersituasjonen sesongen 2024 
Jaktanleggsprøver/apportprøver: Det er pr dagsdato dommere til alle søkte                     
jaktanleggsprøver/apportprøver. 
Jaktprøver: Ikke alle prøver i 2024 har avklart dommersituasjonen. Jaktkomiteen formidler til 
avdelingene at det er en mulighet å benytte svenske dommer. Hovedstyret minner om at det er 
mulig å søke underskuddsgaranti. Det må søkes i god tid før prøven og det må medfølge budsjett. 
Søknaden sendes hovedstyret. 
 
Informasjon om dommere 
Den informasjonen som nå ligger ute på spaniels.org er feilaktig/mangelfull. Dette må             
avklares. Jaktkomiteens leder tar kontakt med oppførte dommere som det er uklart vil dømme 
videre og webansvarlig i jaktkomiteen oppdaterer listen. 

 
Elever/aspiranter 
Vi har pr i dag tre kommende dommere som er ulikt i utdannelsesforløpet/JAL. 
Solveig Holth mangler 3 godkjente ekvipasjer på apport. 
Anne Mansås begynner som aspirant sesongen 2024 
Elin Anita Gjerde starter som elev sesongen 2024. 
 
Når det gjelder jaktprøve-dommere er det Hans Hodne som står for tur til å bli autorisert. 
 
2. NSK sitt prøvereglement 
Norsk Kennel Klubs hovedstyret vedtok i november 2023 de nye Fellesbestemmelsene. Disse må nå 
innarbeides i vårt prøvereglement. Det er nå noen spørsmål knyttet til ulike datoer og frister i NKK. 
Tor Magne Gramstad avklarer dette og kommer med dato for ferdigstillelse og levering NKK. Det 
presiseres at eksisterende regelverk er gyldig fram til nytt er godkjent av Norsk Kennel Klub.  
 
Det må berammes tidspunkt for dommerkonferansen i forhold til fristene for levering/Norsk Kennel 
Klub. 

 
 
3. NM i jakt 2024 
Avdeling Rogaland har søkt om å arrangere NM i 2024. 

 



NM-arrangør 2024 er avdeling Rogaland og dato er 2.november 2024. 
 
4.Miljøet i NSK 
Hovedstyret ønsker at det skal være et inkluderende miljø i Norsk Spaniel Klub, hvor alle blir 
inkludert uansett hvilken rase/variant de har av spaniels. Flere avdelinger har et miljø hvor dette 
fungerer bra. Dessverre er det noen avdelinger hvor dette ikke er tilfellet. 

 
Det ble en samtale om temaet. I samtalen framkom det et behov for å få informasjon om hvor mange 
NSK-medlemmer som har jaktvarianten. Hovedstyret sjekker om det er mulig å framskaffe en 
oversikt. 
 
Hovedstyret har i etterkant av samarbeidsmøtet ønske om at representantskapsmøtet 2024 
behandler og fatter følgende vedtak som omhandler miljøet i klubben:  
 
Det forventes at alle Norsk Spaniel Klubs tillitsvalgte og oppnevnte medlemmer stiller seg bak at 
det skal være en likestilling av klubbens raser og varianter. Det skal tydelig framkomme respekt 
overfor andres valg av rase. Både standard- og jaktvariant skal omtales med respekt, og en skal 
ikke snakke nedsettende om noen av Norsk Spaniel Klubs raser eller varianter. 
(signeres av tillitsvalgte og oppnevnte medlemmer) 
. 
5. Mestvinnende Jakt 
Det ble bestemt at jaktkomiteen overtar utregningen og publisering av mestvinnende jaktspaniel. Det 
betyr at det ikke skal innsendes resultater som tidligere ved årsskiftet, men jaktkomiteen innhenter 
resultatene. Det blir likt som det allerede er på utstilling. Det presiseres at dette bare gjelder jaktlige-
resultater. Eiere som konkurrer i flere grener må som tidligere sende inn resultater for gjeldene 
gren(er). 

 
6.Veien videre 
Når det gjelder kommunikasjon jaktkomiteen/hovedstyret innføres følgende rutiner: 
All post som omhandler jakt, skal umiddelbart sendes til jaktkomiteen@spaniels.org 
Det er viktig at «bestillinger» til jaktkomiteen også framsettes skriftlig. Jaktkomiteen@spaniels.org 
benyttes. 
Når jaktkomiteen skal kommunisere med hovedstyret benyttes mailadressen: 
hovedstyret@spaniels.org 
 
Jaktkomiteen ønsker at det jobbes mer med: 

- Organisering av jakten 
- Bistå avdelingene i å arrangere prøver. Viktig stikkord er dommere. 
- Jaktmiljøet i NSK må handle om mer enn å bare arrangere prøver. Viktig stikkord er å skape miljø 

med samhold og felles treninger. Avdelingene. 
Hovedstyret minner om at alle avdelinger har jaktkontakter. Samling for disse er et ønske. 

- Skape rekruttering og interesse for spanieljakt eksempelvis delta med stand på ulike arrangement. 
- Jaktkomiteen ønsker også at det settes fokus på jaktvariantene og helse. Jaktkomiteen ber ASU om å 

ta tak i dette. Helseutfordringene er ulike på de to variantene. 
- Det ble nevnt at på sikt er det et ønske at det innføres en ordning med vurdering av jaktvariantene 

med tanke på eksteriør og funksjonalitet for videre avl. 
 

 
 
Tillit 

mailto:Jaktkomiteen@spaniels.org
mailto:hovedstyret@spaniels.org


Et godt samarbeide avhenger at det er tillit mellom partene. Det ble reist spørsmål om hovedstyret 
har tillit til jaktkomiteen. På dette er svaret ja. Et samarbeidsmøte som dette bidrar til å styrke 
tilliten. 
 
7.Eventuelt 
Vedtak: Inge Bergland fortsetter som Norsk Spaniel Klubs representant i Jakthundkomiteen Norsk 
Kennel Klub.  
 
 
24.februar 2024 
Kari Knudsen 
referent 

 
 

  


